


ABREVIATIONS 

 
Toezichthoudende autoriteit(en) 
Triodos Bank 
Intern prijssysteem (vaststelling van de prijs van certificaten op boekwaarde) 
Belangrijkste (maar niet enige) Nederlandse stichting ter verdediging van de belangen van certificaathouders . 
Dit is de kasreserve (3% van het kapitaal, tot 36 miljoen) die de bank heeft om de liquiditeit van de titel in 
het interne noteringssysteem te waarborgen. De hoogte hiervan wordt gereguleerd door de toezichthoudende autoriteiten. 

TA  
TB 
IPS 

SCTB 
Buffer 

 

Wat ik geloof 
 
 
Soms wordt mij gevraagd om in twee minuten iets te vertellen over de certificatenproblematiek van Triodos. Dit verzoek houdt een tegenstrijdigheid in. Het is 
een mooi voorbeeld van een samenleving waarin het onmogelijk of nutteloos blijkt om de tijd te nemen om zich goed te informeren, omdat we er toch niets van 
begrijpen. En dat komt zowel de bank als een politicus op verkiezingsdag goed uit. 
 
Nadat ik echter een uitgebreide documentatie heb samengesteld en naar veel meningen en opmerkingen heb geluisterd, kan ik een gefundeerde mening over 
het onderwerp geven. Het is uiteraard mijn persoonlijke interpretatie, gebaseerd op het lezen van gebeurtenissen die mij tot de volgende conclusie hebben ge-
leid: wat er is gebeurd, is geen toeval en ook niet het resultaat van een gedwongen reactie op koppige verkopers, zoals de Bank ons nog steeds wil doen gelo-
ven. Mijn woorden zullen ongetwijfeld de goede zielen beledigen die hebben geprobeerd om oplossingen te vinden door ons te gijzelen, door ervoor te zorgen 
dat ze de verontrustende vragen niet beantwoordden en door ons voor een voldongen feit te stellen dankzij de medeplichtigheid van naïeve mensen die zichzelf 
voor de gek houden. Daarom wil ik benadrukken dat de inhoud van dit boekje geenszins bindend is voor het Trioforum, met dien verstande dat het een ieder vrij 
staat om te denken wat hij wil. 
 

Inleidende opmerking 
 
Ik geef hier geen referenties meer die mijn opmerkingen zouden kunnen bevestigen. Dit is al uitgebreid gedaan in verschillende artikelen en rapporten die nog 
steeds beschikbaar zijn op de Trioforum-website, met name in de sectie ‘Verontrustende vragen’. De bedoeling is eerder om u een samenvatting van de belan-
grijkste punten te geven (ook al schuilt de duivel in de details) en u misschien aan te moedigen om dieper in het dossier te duiken.  
 
BELANGRIJK: Informatie over toezichthoudende autoriteiten is verzameld uit betrouwbare bronnen en wordt als relevant beschouwd. Deze zijn echter nog niet 
aangetoond en ook nog niet bevestigd door de genoemde autoriteiten. Zij zijn (nog) niet over dit onderwerp benaderd. 
 
Teken de tijdlijn 
 
Allereerst moeten we de tijdlijn tekenen. Niet datgene wat Triodos ons voorschotelde. Ik denk dat de certificatenkwestie een lange geschiedenis heeft en dat 
deze, net als elke historische gebeurtenis, een aanleiding en dieperliggende oorzaken heeft. De aanleiding is dezelfde die naar voren is gebracht: Covid en de 
oververkoop van certificaten die het zou hebben veroorzaakt. De grondoorzaak is opzettelijker, sluwer en, naar mijn mening, laffer. 
 
Laten we proberen de zaken duidelijker te zien… 
 

Bernard Poncé 



DE GRONDOORZAAK 

WANNEER ? WAT ?  WAAROM ? GEVOLGEN ? OPMERKINGEN 

Waarschijnlijk vanaf 2010 en 
in ieder geval tot 2015. 
 

Nederlandse TA's zijn boos 
over groei TB. Zij oefenen re-
gelmatig druk uit op het mana-
gement om aan hun regularisa-
tiewensen te voldoen: 
 
 Opzegging van de IPS 

aan het einde van de ter-
mijn; 

 Versterking van de cen-
tralisatie van het bestuur 
in Nederland met drastis-
che beperking van de 
zelfstandigheid van de 
vestigingen; 

 Aanpassing van de boek-
houdregels aan de tradi-
tionele bankpraktijken. 

TA's houden niet van té origi-
nele bankinstellingen. Zij zijn 
van mening dat het kapitalisa-
tiemodel via intern genoteerde 
aandelencertificaten de aan-
houdende groei van TB niet 
kan bijbenen. 

Tussen 2010 en 2015 werden 
filiaalmanagers met een te 
onafhankelijk karakter stelsel-
matig vervangen door meer 
kneedbare en gehoorzame 
functionarissen. Ze zijn er nog 
steeds. 

TB werd destijds geleid door 
Peter Blom, de al jarenlang 
zittende CEO van de instel-
ling. Hij zal ervoor kiezen om 
te voldoen aan de richtlijnen 
van zijn TA's, maar loopt 
daarbij het risico dat hij het 
DNA van de TB waaraan de 
houders tot 2020 verbonden 
waren, ingrijpend wijzigt. 
Wat de TA's betreft, moet 
worden opgemerkt dat zij, 
verspreid over heel Europa 
en onder het mom van onaf-
hankelijkheid, vaak vertrou-
welijke richtlijnen geven. Zij 
maken misbruik van de straf-
feloosheid die hun regeringen 
hun toekennen. 

Tenminste vanaf 2017. Gezien de groei van TB vestigt 
de afdeling Risicomanagement 
de aandacht op de mogelijke 
risico's voor het ICS in geval 
van oververkoop. 

 TB zal waarschijnlijk een onof-
ficieel onderzoek starten naar 
de transformatie van het rating-
model. Waarschijnlijk is er op 
dit moment nog geen sprake 
van een concreet plan, maar 
de wens daartoe bestaat wel. 
Gezien de eisen die de TA's 
stellen, is een traditionele 
beursnotering de enige moge-
lijke oplossing. 

Probleem: hoe kunnen we de 
boodschap overbrengen aan 
beleggers die op dit moment 
een overstap naar de beurs 
niet kunnen accepteren? 
Dus we wachten af, maar we 
stellen alvast een strategie 
op, ongetwijfeld met lege vak-
jes die we in de loop van de 
tijd kunnen invullen. 

Juni 2019. TB stapt over van een Neder-
lands boekhoudsysteem naar 
het internationale IFRS-
systeem. Er wordt een interna-
tionale rechtvaardiging gege-
ven, maar er staat geen project 
ter uitbreiding van de activitei-
ten op de agenda. 

Voldoe aan de eisen van de 
TA's en introduceer het 
concept van reële waarde, 
d.w.z. de waarde van kapitaal 
op basis van een waarschijn-
lijke prijs die wordt bepaald 
door een beursnotering. 

Bereid een Euronext-notering 
voor voor internationale ko-
pers. Indien er geen notering 
is, kan de reële waarde worden 
gehanteerd. In 2021 en 2022 
zal dit eindelijk het geval zijn. 

Hoewel dit mogelijk was, 
werd de reële waarde na 
deze operatie niet bekendge-
maakt en als zuiver boek-
houdkundig gepresenteerd. 



DE DIRECTE OORZAAK 

WANNEER ? WAT ?  WAAROM ? GEVOLGEN ? OPMERKINGEN 

Begin maart 2020 Covid !  Een geluk voor de bank, die 
hierdoor haar project versneld 
op gang kan brengen ook al zal 
dat waarschijnlijk wederom een 
ietwat blinde zet zijn.  

Er wordt ons verteld dat er 
sprake is van een overver-
koop van certificaten, wat 
vreemd is aangezien mensen 
in 2008 kochten omdat de 
bank solide en niet specula-
tief was. Op dit vlak is er niets 
veranderd.  

18 maart 2020  De bank heeft besloten de no-
tering van certificaten tijdelijk 
op te schorten vanwege de on-
zekerheid die de COVID-19-
pandemie voor de economie 
als geheel, inclusief de finan-
ciële sector, heeft gecreëerd. 
Houd er rekening mee dat TB 
zowel verkopers als kopers 
blokkeert! 

Door aankopen op te schorten, 
kunt u een eerste belangrijke 
rem op de IPS zetten, omdat 
de buffer dan niet meer op peil 
kan komen. 

Houders zijn geblokkeerd. Zij 
krijgen een zeer willekeurige 
mededeling voorgeschoteld als 
avondeten. 

De buffer is bevroren, ook al is 
deze niet volledig gebruikt. 

TB rechtvaardigt deze vrijwil-
lige overtreding van de in de 
prospectussen aangekondigde 
interventieregels met de wens 
om de machine later opnieuw 
te kunnen opstarten. 

Potentiële kopers kunnen de 
buffer niet aanvullen en zo ook 
geen enkele hoop wekken dat 
de transacties zullen doorgaan. 

TB weigerde de pijn te ver-
zachten door een first in/first 
out-systeem op te zetten dat 
de voortzetting van transacties, 
zelfs op een laag niveau, mo-
gelijk zou maken. 

Iedere mogelijkheid om de IPS 
te behouden wordt uitgesloten, 
om zo het einde van het sys-
teem in te luiden.  

 

Er werd toen nog niet gespro-
ken over een onevenwicht 
tussen verkoper en koper. 
Deze rechtvaardiging komt 
pas later. Het blokkeren van 
kopers zal nooit gerechtvaar-
digd zijn. 
 
De vrijwillige afwijzing van 
iedere mogelijkheid tot hulp 
bij een beursnotering kan en-
kel verklaard worden door de 
versterking van de wens om 
over te gaan tot een beursno-
tering. 
 
Waarschijnlijk zag TB Covid 
als een kans om veranderin-
gen door te voeren, zonder 
dat ze nog een duidelijk idee 
hadden van de middelen die 
ze daarvoor moesten inzet-
ten. 



DE BEGRAFENIS 

WANNEER ? WAT ?  WAAROM ? GEVOLGEN ? OPMERKINGEN 

Eind augustus 2020 De bank publiceert goede fi-
nanciële resultaten. 

  Op dat moment begonnen de 
beurzen weer te stijgen en 
hadden ze de helft van de 
daling door Covid al goedge-
maakt. 

October 2020 TB start de verkoop van certifi-
caten opnieuw op, maar met 
een limiet van 5.000 en vervol-
gens € 1.000 per week. 

De terugvordering vindt plaats 
onder druk van houders die 
slachtoffer zijn geworden van 
schadelijke communicatie. De 
dubbele beperking op de ver-
koop zorgt ervoor dat er on-
danks de stijging van de aan-
delenmarkt en de goede resul-
taten van TB een sterk gevoel 
van onzekerheid blijft bestaan. 

Volgens TB is er sprake van 
overselling, ondanks een hers-
tel op de aandelenmarkten, 
waardoor de verliezen van 
maart worden goedgemaakt. 
Duurzame aandelen (SRI/
ESG) vieren dit. . 

Dit is het begin van een do-
minospel: een reeks zoge-
naamd verplichte beslissin-
gen, maar in werkelijkheid 
aangestuurd door TB. 

Begin januari 2021 TB heeft de IPS automatisch 
gesloten, omdat het niet langer 
in staat zou zijn om in de toe-
komst soepele transacties te 
garanderen. Sindsdien beweert 
ze dat het IPS niet langer le-
vensvatbaar is, zonder dat ze 
de ineffectiviteit ervan echt 
heeft aangetoond. 

Haal de IPS uit de race. Er breekt een periode van on-
zekerheid aan, aangewakkerd 
door overmatige en complexe 
communicatie. 

Vanaf dat moment nam de 
bank op zeer effectieve wijze 
haar houders in gijzeling. Er 
werd van hen verwacht dat ze 
haar op haar woord zouden 
geloven. 

Februari 2021 Tijdens een webinar beves-
tigde de CEO dat de bank aan 
het TA had gevraagd om de 
buffer te verhogen naar 5% 
van het kapitaal (in plaats van 
3%), hetgeen werd geweigerd. 

Waarom dit verzoek? Goede 
vraag, aangezien er op dat mo-
ment nog 14 miljoen in de buf-
fer zat! Als de informatie klopt, 
is het daarentegen duidelijk dat 
de TA's er goed aan hebben 
gedaan om alles te weigeren 
wat de voortgang van een 
beursnotering zou kunnen be-
lemmeren. 

TB doet alsof het aan alle kan-
ten geblokkeerd is en dat een 
vertrek uit de IPS onvermijde-
lijk is. 

TB geeft impliciet zijn TA de 
schuld. Maar vergeet niet dat 
zij de baas is. 

Mei 2021 Jeroen Ripkema, nieuwe CEO. Hij komt opruimen en de over-
gang naar Euronext verzorgen. 

Peter Blom gaat met pensioen 
en verhuist… naar een admi-
nistratieve functie bij de TA! 

Hij zal zich moeten terugtrek-
ken vanwege het schandaal 
dat is ontstaan. 



DE BEGRAFENIS 

WANNEER ? WAT ?  WAAROM ? GEVOLGEN ? OPMERKINGEN 

TB publiceert goede financiële 
resultaten. Hierbij zijn uitspra-
ken van de CEO nodig om de 
notering te herstellen. 
 
Lees aandachtig pp. 26 en 27 
van het rapport Begrijpen en 
handelen, dat beschikbaar is 
op de Trioforum website / 
Bibliotheek / Rapporten. 

De overstap naar Euronext is 
grotendeels tussen de regels 
door te lezen. 

 Deze toespraken zijn type-
rend voor TB en tonen een 
bewonderenswaardige vaag-
heid over de werkelijke be-
doelingen. 

De CEO bespreekt ook de op-
ties die worden onderzocht en 
deelt deze met het publiek. 

Om gerust te stellen en te 
rechtvaardigen dat er geen an-
dere oplossing mogelijk is dan 
de aandelenmarkt. 

 Ondanks herhaaldelijk ver-
zoek, onder andere via een 
advocaat, is NOOIT duidelijk 
uitgelegd waarom de andere 
opties niet mogelijk waren. 

September 2021 TB maakt bekend dat een eer-
ste selectie is gemaakt, waarbij 
de keuze resteert tussen een 
gesloten beurs (lokaal handels-
platform) en een open beurs 
(Euronext). 

Om het idee te versterken dat 
alles al onderzocht is, maar dat 
alleen de aandelenmarkt de 
oplossing biedt. 

 Deze dubbele keuze, die elke 
andere optie uitsluit, is uitslui-
tend voortgekomen uit de wil 
van TB. 

December 2021   Tegen alle logica in, vooral de 
economische logica van de 
aandeelhouders, maakt TB 
(gesteund door SAAT) bekend 
dat Captin is gekozen voor een 
besloten beursnotering. 

De toetreding tot Euronext laat 
lang op zich wachten: de bank 
is er nog niet klaar voor, maar 
gezien het ongeduld van de 
houders kan zij nu een tijdelijke 
oplossing bieden. 

TB bevestigt beurskeuze: dit is 
een eerste stap. 

TB moet toegeven dat Captin 
de beste oplossing is voor 
houders, maar vergeleken 
met Euronext is dat een rege-
lrechte leugen! 

De TB stelt een reële waarde 
vast van € 59. 

Officieel reageren op een be-
lastingverzoek, terwijl ze verge-
ten dat de afwaardering van 
30% NOOIT verplicht is gesteld 
door de belastingdienst. 

De TB stelt vooraf een initiële 
devaluatie op de aandelen 
vast, met verwijzing naar een 
fictieve beurskoers, vergelijk-
baar met insider trading in re-
verse. 

TB geeft de Nederlanders 
ook belastingvoordeel. 

TB kondigt een solidariteits ac-
tie aan met de resterende mid-
delen uit de buffer. 

Uiteindelijk om een dividend-
operatie in augustus 2022 te 
rechtvaardigen en daarmee de 
buffer te sluiten. 

  

Midden augustus 2021 



DE BEGRAFENIS 

WANNEER ? WAT ?  WAAROM ? GEVOLGEN ? OPMERKINGEN 

Aankondiging van een opkoop- 
en solidariteitsprogramma. Dit 
initiatief, dat was aangekondigd 
om eigenaren in moeilijkheden 
te helpen, was volkomen ge-
brekkig en KON NIET duur-
zaam zijn. 

De bank moest een rechtvaar-
diging hebben voor het aanzui-
veren van de buffer. Als de 
TA's de deal zouden accepte-
ren, zou het buffergeld naar de 
houders gaan en zou TB hun 
aandelen met een flinke korting 
terugkopen, kort nadat ze ze 
voor € 84 (oktober 2020) had-
den verkocht! Als de aanvraag 
werd afgewezen, kon het geld 
in de vorm van dividenduitke-
ringen aan de houders worden 
uitgekeerd. 

In beide gevallen had de buffer 
geen enkele kans om te overle-
ven. 

TB geeft opnieuw enorme 
bedragen uit aan communica-
tie en andere zaken om zijn 
goede bedoelingen te bewij-
zen. Het doel is om jezelf te 
bevrijden door de dominoste-
nen één voor één omver te 
werpen. 

De voorgestelde overname 
wordt zonder enige aarzeling 
gedaan voor € 59,-, wat de re-
ële waarde is, een waarde die 
TB bewust heeft vastgesteld en 
verlaagd! 

Mei 2022 De naam van Captin werd be-
kendgemaakt en het opkoop-
programma werd stopgezet 
onder het voorwendsel dat de 
voorzetting ervan de invoering 
van het MTF in de weg zou 
staan. In de praktijk werd het 
programma door de TA’s afge-
wezen. 

TB kan zeggen dat we de buf-
fer via dividenden kunnen vers-
trekken, omdat we deze niet 
via de solidariteitsoperatie kon-
den verstrekken. 

De uitkering van het dividend 
helpt de onrust onder de hou-
ders te kalmeren en hen te la-
ten wachten. 

Bij de overgang van solidari-
teit naar dividend wordt al 
snel over het hoofd gezien 
dat de uitkering van de buffer 
niet verplicht was, tenzij men 
deze wilde afschaffen. 

Augustus 2022  TB rapporteert goede finan-
ciële resultaten. Zij maakt be-
kend dat het saldo van de buf-
fer zal worden omgezet in divi-
dend. 

Om elke kans op herstel van 
het IPS te elimineren. 

 De TB verhindert dus vrijwillig 
elke reconstructie van het 
IPS. 

TB maakt bekend dat Captin, 
gekozen na een streng selec-
tieproces, een bewezen staat 
van dienst heeft in het verhan-
delen van financiële instrumen-
ten zoals Triodos Bank-
certificaten op een gereguleerd 
platform. 

We moeten de goede mensen 
geruststellen en hen laten gelo-
ven dat Captin niet echt de 
grote beurs is van kwaadaar-
dige speculanten en dat wij 
daarom de waarden van TB 
respecteren, terwijl we niet we-
ten hoe we het anders moeten 
doen. 

Door te noteren op Captin kunt 
u de tijd nemen om u voor te 
bereiden op uw notering op 
Euronext. 

Het spreekt voor zich dat het 
project meer dan wankel zal 
zijn en dat TB niet zal aarze-
len om zijn lovende woorden 
terug te nemen, zonder ze te 
ontkennen! 

Midden-februari 2022  



VOORBEREIDING VAN DE GROND 

WANNEER ? WAT ?  WAAROM ? GEVOLGEN ? OPMERKINGEN 

October 2022 Tijdens de Algemene Vergade-
ring van Aandeelhouders heeft 
TB haar dividendbeleid aange-
past (evenwichtiger, maar om-
vangrijker) en aangekondigd 
dat het niet langer van plan is 
haar kapitaal te verhogen. 

TB moet een kapitalistisch be-
leid voeren, vergelijkbaar met 
dat van de traditionele bankwe-
reld. Het weigeren van een ka-
pitaalverhoging door middel 
van nieuwe uitgiftes kan hou-
ders ervan weerhouden een 
verwatering van de waarde van 
de certificaten te verwachten. 

Het management introduceert 
met het dividendbeleid een 
aanvullend speculatief concept, 
in lijn met wat men op een 
open aandelenmarkt als Euro-
next mag verwachten. 

Deze manoeuvres om het 
bestuur te wijzigen zullen 
daarna worden voortgezet, 
iedere keer met goede excu-
ses en de goedkeuring van 
de SAAT. 

December 2022 TB bevestigt een reële waarde 
van € 60, 6 maanden vóór de 
notering op Captin. 

TB bereidt het publiek voor op 
een zeer zekere devaluatie van 
de titel vanaf de eerste note-
ring. 

 Op de vraag of TB de prijs 
preventief naar beneden 
beïnvloedt, antwoordde ze 
dat ze denkt dat ze de MTF-
futuresmarkt niet preventief 
beïnvloedt. Geweldig toch? 

In de eerste helft van 2023 TB stuurt een e-mail waarin 
wordt voorgesteld dat certifi-
caathouders zich moeten regis-
treren op Captin. Er wordt ech-
ter niet vermeld dat dit niet ver-
plicht is en dat er geen moge-
lijkheid tot teruggave is. 

Het voor de hand liggende doel 
is om houders in Captin te van-
gen om vervolgens een overs-
tap naar Euronext af te dwin-
gen. 

Houders, met name buitenlan-
ders in Nederland, zijn verstrikt 
in een ingewikkeld administra-
tief systeem en een onover-
zichtelijke veilinglijst. 

Als je uit de drie voorgestelde 
systemen het meest ingewik-
kelde noteringssysteem kiest, 
kan dat alleen maar leiden tot 
een crash, wat dan een 
overstap naar Euronext zou 
kunnen rechtvaardigen. 

Einde juni 2023 Citaat over Captin. De prijs 
daalde naar € 22,50, terwijl de 
boekwaarde nu € 90 was. De 
prijs zal evolueren naar onge-
veer € 25 à € 30. 

 De bank is tevreden dat ze het 
transactiesysteem weer heeft 
opgezet.  

Dat dit in strijd is met de wens 
van de houders die niet naar 
de beurs willen en ten koste 
gaat van de waarde van de 
effecten, deert haar niet. 

Vanaf notering in 2023 TB weigert elke onderhande-
ling over de terugkeer van hou-
ders die op Captin geregis-
treerd staan naar haar effec-
tenrekeningen en verplicht de-
genen die hen door erfenis ver-
krijgen zich ook op Captin te 
registreren (anders blijven ze in 
gemeenschappelijk bezit) 

TB wil een mogelijke herople-
ving van de IPS voorkomen. 

TB laat hier weer eens duidelijk 
haar gezicht zien: Ik ga ak-
koord met het gesprek als je 
mijn advies opvolgt. 

Ze bevestigt haar modus vi-
vendi: ik kan het mis hebben, 
maar ik heb altijd gelijk. 



VOORBEREIDING VAN DE GROND 

WANNEER ? WAT ?  WAAROM ? GEVOLGEN ? OPMERKINGEN 

Mei 2024   TB maakt bekend dat het Cap-
tin laat vallen en naar Euronext 
gaat. Het opgeven wordt ge-
rechtvaardigd door de teleurs-
tellende prijs en de moeilijkhe-
den die de houders ondervin-
den. Deze constante wordt be-
vestigd door een nieuwe kost-
bare en volkomen nutteloze 
audit. 

Er zit schot in de zaak rond Eu-
ronext en de zaak rond Trio-
dos. Het is tijd om naar de 
tweede versnelling te schake-
len. 

TB presenteert Euronext als 
een verbetering qua notering-
svoorwaarden ten opzichte van 
Captin. 

Kortom, we presenteren Jac-
ques door te zeggen dat hij 
beter is dan Paul, maar we 
vergeten te vermelden dat we 
Peter voor de deur hebben 
achtergelaten. 

De SCTB verwelkomt het idee 
met enthousiasme. 

Om de weg vrij te maken voor 
de toekomstige aanbieding van 
€ 10,- (die later duidelijk zal 
worden). 

De SCTB bevestigt de schei-
ding tussen de grondslagen 
voor de verdediging van de 
houders. 

Op weg naar nieuwe avontu-
ren, mijn goede Milou! 

October - November 2024 AG Triodos en SAAT valideren 
de overgang naar Euronext. 

Zorg voor voldoende en wette-
lijke bewegingsruimte om de 
operatie op te zetten. 

Gezien het feit dat de validatie is bekrachtigd met de steun van 
de SCTB en een willekeurige stemmentelling, zitten de hou-
ders in de val.  

10 januari 2025 SCTB en de Bank maken be-
kend dat zij een compensa-
tieaanbod hebben gedaan van 
€ 10/certificaat, onder voorbe-
houd van afstand van alle juri-
dische stappen voor gebeurte-
nissen met betrekking tot de 
certificaten, ongeacht of deze 
zich in het verleden, heden of 
de toekomst bevinden. 

De aanstaande bruid moet in 
een zo wit mogelijke jas op Eu-
ronext worden getoond. 

Passieve houders ontvangen 
een vergoeding die zij niet had-
den verwacht. Gecombineerd 
met eerdere dividenduitkerin-
gen en een toekomstige aan-
delenkoers waarvan ze hopen 
dat deze redelijk zal zijn, is het 
waarschijnlijk dat ze vrij ge-
makkelijk verkocht zullen wor-
den rond de € 50. 

Daarmee wekt de bank de 
overtuiging bij de houders en 
de SCTB dat gesprekken met 
de bank zinvol zijn. Dit is dui-
delijk een lokaas en de SCTB 
is slechts een pion in een 
agenda die de TB goed uit-
komt. 

Maart 2025 TB, SAAT en SCTB ontvangen 
het door Trioforum gepubli-
ceerde alternatieve offertepro-
ject. Geen enkele partij heeft 
de moeite genomen om te rea-
geren op dit noteringstraject, 
waarvan het doel een geleide-
lijke terugkeer naar de boek-
waarde was, ten gunste van de 
houders en TB. 

Er kan geen sprake zijn van 
terugkomen op een idee waar-
van de geldigheid niet voldoet 
aan de wensen van professio-
nele spelers, waaronder de 
TA's. 

 De presentatie van 
het project is te vin-
den op de website 
van Trioforum, Biblio-
theek / rapporten / 
Opnieuw het licht 
zien. 
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Het avontuur gaat verder! 
 
 
Het valt niet te voorspellen waar deze slechte komedie zal eindigen. Sommigen zijn ervan overtuigd dat Euronext slechts 
een stap is in een breder plan. Hoe dan ook, en ondanks het Stockholm-syndroom dat zich bij velen lijkt te manifesteren, 
kan ik deze opschepperij niet zonder blikken of blozen accepteren. Omdat wij er niet voor betaald hebben. Wij wilden een 
bank financieren met andere waarden, geen instelling die haar kinderen (en hun geld) opoffert op grond van winstgevend-
heid, speculatie en flagrante gehoorzaamheid aan kapitalistische idealen die haar niet bevielen. Dit alles is een uiting van 
arrogantie en schaamteloosheid die niets met ethiek te maken heeft. 
 
Als ik de bank en haar directeuren moet beschuldigen van hun verzuim, hun halve waarheden en vaak ook hun incompe-
tentie, dan is het in de eerste plaats omdat ze de handdoek in de ring hebben gegooid, ondanks het feit dat hun bazen 
weliswaar kieskeurig zijn, maar niet onoverwinnelijk. Uit zelfgenoegzaam opportunisme heeft het management ervoor ge-
kozen om een meervoudig economisch model op te offeren, om zo te kunnen overleven zonder waardigheid en vooral 
zonder enige originaliteit. We hadden niet hoeven te plooien en het voorstel van de bank klakkeloos accepteren: we wer-
den gewoon monddood gemaakt en onze inleg werd gestolen. In een poging om een klein deel daarvan terug te krijgen, 
wordt ons vandaag voorgesteld dat we moeten vergeven en verder moeten gaan met ons leven. Verrassend genoeg blij-
ven hierbij echter dezelfde mensen aan de macht. 
 
Laten we duidelijk zijn: er is een laffe daad begaan en wij lijden onder de gevolgen. Hoe kunnen we nog geloven in een 
instituut dat er vandaag de dag, zelfs meer dan gisteren, alles aan doet om zichzelf met andere instellingen te vergelijken 
en dat beweert dat het zijn glans zal behouden? En dan hebben we het nog niet eens over het speculatieve aspect: als 
we morgen een certificaat kopen, financieren we de bank niet meer. We zullen het hooguit met lippendienst kunnen on-
dersteunen om een goede indruk te wekken, in de hoop dat de prijs niet daalt. 
 
Nee, dank u! 

Ontdek meer! 

Maak deel uit van onze 

gemeenschap ! 

Ontvang onze nieuwsbrieven, 

het is gratis! 

 

En als je wil, 

doe mee met onze actie 

collectieve rechtvaardigheid. 

 

www.trioforum.be 


